
Sichuan ForNew Technologies Co., Ltd. 四川久远新方向智能科技有限公司
http://www.fornew.com.cn

Bilateral Meetings

Tuesday (09:00 am - 01:30 pm)

Description
Sichuan ForNew Technology Co., Ltd. was founded in 2004 August, the registered capital of RMB100,588,000,
specialized in rail transportation, intelligent systems, networking, information security research and development,
sales, integration and service, through the ISO9001,ISO14001, OHSAS18001, ISO20000, ISO27001 and CMMI5
certification, is the country's high-tech enterprises, software enterprises, import and export enterprises, innovative
enterprises and provincial, city, district to support key enterprises, industrial enterprises tax hundred enterprises,
outstanding high-tech enterprises. The establishment of the Chengdu city rail traffic intelligent information system
engineering technology research center and Sichuan provincial enterprise technology center. The company has
conducted the research and implementation of independent innovation projects more than 50 national plans, the
military project. Made more than 40 scientific research achievements, with national patent, copyright, trademark and
other intellectual property rights of more than 300. The company has 1, Chengdu Subway Line No. 2, AFC shield door
access control system, engineering, engineering, Dalian Metro Line 2 safety door system of Kunming Metro Lines 6, 1, 2,
the safety door system engineering, Zhengzhou Metro Line 1 door systems engineering, Hangzhou Metro Line 4 shield
door system engineering, Peng Cheng high-speed rail safety door system engineering, Chengdu two loop Bus Rapid
Transit (BRT) AFC system engineering, Chengdu Metro Line 2 perimeter security system engineering, Sichuan oil and
gas field in Jiangyou base reconstruction of intelligent systems engineering, Tianfu Software Park Park intelligent
systems engineering and other large projects. The company in the rail transportation system, product development,
production, project implementation, professional services, strong technical strength, rich experience in project
management. Companies adhering to the "tops, but also to business ideas and development mode of the site",
coordination of business development and capital operation in the operation step, maintain the stable development of
the company at the same time, listed as soon as possible, through integration with the capital market, the promotion of
business sustainable development, based on the Sichuan, facing west, radiation throughout the country, into orbit
intelligent traffic information system industry leading enterprises. 四川久远新方向智能科技有限公司成立于2004年8月，注册资本10058.8万元，专业从事轨道交通、智能系
统、物联网、信息安全的研发、销售、集成和服务，通过了ISO9001、ISO14001、OHSAS18001、ISO20000、ISO27001和CMMI5体系认证，是国家认定的高新技术企业、软件企业、进出口企业、创新型企业和
省、市、区重点扶持企业、工业企业纳税百强企业、优秀高新技术企业。建立了成都城市轨道交通智能信息系统工程技术研究中心和四川省企业技术中心。公司进行了50多项国家计划、军事课题、自主创新项目的研究与实施。取得了40多项科研成果，拥有国家专利、软件著作权、
注册商标等300多项知识产权。公司取得成都地铁1、2号线AFC、屏蔽门、门禁系统工程、大连地铁2号线安全门系统工程、昆明地铁1、2、6号线安全门系统工程、郑州地铁1号线屏蔽门系统工程、杭州地铁4号线屏蔽门系统工程、成彭高铁安全门系统工程、成都二环
路快速公交（BRT）自动售检票系统工程、成都地铁2号线周界安全防范系统工程、四川油气田江油基地灾后重建智能系统工程、天府软件园智能园区系统工程等大型项目。公司在轨道交通系统产品研发、生产、工程实施、专业服务方面，技术实力雄厚，工程管理经验丰富。公司秉承
“既要顶天，更要立地”的经营思路与发展模式，协调经营发展和资本运营步伐，在保持公司经营稳定发展的同时，力争尽快上市，通过与资本市场的接轨，促进企业经营稳定持续发展，立足四川，面向西部，辐射全国，成为轨道交通智能信息系统行业领先企业。
Organization Type
Big Company / corporation,
Country
China
City
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Chengdu, Hi-Tech Zone Google map
Areas of Activities

Other sectors relevant to the thematic focus of the event

Technological request

IOT, Smart City

We intend to have joint research with European partners on IOT and smart city.

http://www.euexpo2015-china.talkb2b.net/home/map?city=Chengdu&address=Hi-Tech Zone

